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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 . évi
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kíváno k
benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrás miniszternek

„Mennyit költ az állam a sajátos nevelési igény ű (SNI) gyerekek fejlesztésére? ”

Tisztelt Miniszter Úr !

1. Milyen jogcímen és mennyi pénzt kapnak a különböző oktatási-nevelési feladatot
ellátó intézmények (állami/önkormányzati, egyházi és alapítványi iskola, óvoda és
bölcsőde) az SNI-tanulók finanszírozására, az egyes intézménytípusokra lebontv a
2017-ben?

2. Kérem, ismertesse a finanszírozási modellt egy állami/önkormányzati, egy egyházi és
egy alapítványi iskola esetén .

3. Mennyit költ jövőre az állam egy SNI-tanulóra lebontva, külön a fenti intézményekre
specifikáltan, és hogy alakult a finanszírozás a 2010 és 2016 közti években ?

4. Miért került ki a költségvetésbő l az SNI-gyerekek nevelésére-oktatására fordítandó
normatíva?

Várom válaszát !

Budapest, 2016. június 3 .

Tisztelettel,

Ikdtity István
országgyű lési képviselő (LMP)
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országgyű lési képvisel ő

Szél Bernadett
országgyűlési képviselő (LMP)
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